



CHURCH OF DIVINE MERCY

Alamat: 117, Jalan Kenari, Sungai Ara, 11900 Bayan Lepas, Penang
Tel: 04-646 6881 / 013-5846881 | Emel: divinemercypg@yahoo.com
Situs Web: www.cdm.my | Facebook: Church of Divine Mercy Sg Ara
Jam Kerja Pejabat Paroki: *Tutup hari Isnin*
9.00 pg - 5.00 ptg (Selasa—Jumaat)
9.00 pg - 1.00 ptg (Sabtu & Ahad)



PADERI PAROKI: Rev. Fr. Michael Raymond OFM. Cap

OKTOBER 2023 CDM Kampung-Ku

Hidupkan imam kita: *Mengapakah Tuhan yang penuh kasih mengizinkan begitu banyak penderitaan di dunia?*

Niat Doa Paus Fransiskus

Kita berdoa untuk gereja, agar dengar & dialog diamalkan sebagai gaya hidup di setiap peringkat, dan membenarkan dirinya dibimbing oleh Roh Kudus ke arah pinggir dunia.

PERSEMBAHAN MISA

Misa hari kerja: *sekurang-kurang 48 jam sebelum tarikh.*
Misa akhir minggu: *sebelum 12 ptg hari Rabu setiap minggu.*
Untuk pendaftaran online, kirimkan tanda terima dan butiran* melalui emel: mascdmsgara@gmail.com
(*nama arwah, ucapan syukur atau niat khusus)
Bank: **Maybank #5073 9410 1910 atau Touch N' Go**
No. Akaun: **Church of Divine Mercy**

Bicara Paderi...

Dalam naratif Injil, kita menemukan dua rujukan tentang orang-orang yang "berubah pikiran". Yang pertama, kes positif, adalah seorang anak yang pada awalnya mengatakan "tidak" pada perintah ayahnya. Yang kedua dinyatakan secara negatif, menggambarkan imam-imam kepala dan tua-tua yang menolak untuk percaya. Satu perubahan pikiran mengarah kepada ketaatan, yang lainnya kepada ketegaran hati. Inilah bagaimana Katekismus mendefinisikan kebebasan manusia: "Kebebasan adalah kekuatan, yang berakar pada akal budi dan kehendak, untuk bertindak atau tidak bertindak, untuk melakukan ini atau itu, dan dengan demikian melakukan tindakan-tindakan yang disengaja atas tanggung jawab sendiri. Dengan kehendak bebas, seseorang membentuk kehidupannya sendiri. Selama kebebasan belum mengangkat dirinya secara muktamad pada kebaikan tertinggi, iaitu Tuhan, ada kemungkinan untuk memilih antara yang baik dan yang jahat, dan dengan demikian bertumbuh dalam kesempurnaan atau jatuh ke dalam dosa. Kebebasan ini mencirikan tindakan manusia setiap hari dalam cara kita mengambil pilihan dan keputusan.

Bacaan pertama menjelaskan kepada kita tentang kekuatan kebebasan. Ketika kita membuat pilihan bebas, ada kekuatan di dalamnya yang menghasilkan momentum. Jika kita mengarahkan kekuatan kehendak ini kepada dosa, Tuhan berkata, kita pasti mati. Jika kita mengarahkannya kepada kebajikan, kita akan mempertahankan hidup kita, kita tidak akan mati. Akan tetapi, bacaan ini berbicara tentang "kematian" dan "kehidupan" dalam kaitannya dengan kualiti hidup kita setelah kematian. Sementara Yehezkiel berbicara tentang akibat dari pilihan bebas kita di akhirat, Yesus menekankan tanggung jawab pribadi kita pada saat ini. Dia menantang kita untuk memutuskan sekarang, dan keputusan yang harus kita ambil adalah apakah kita akan percaya kepada-Nya atau tidak. Jalan keimanan yang khusus untuk percaya adalah melalui pertaubatan dan keinsafan. Yesus menunjukkan kepada kita Yohanes Pembaptis dan pesan asas tentang pertobatannya: "Bertobatlah, sebab Kerajaan Syurga sudah

dekat!" (Mat. 3:2). Jelaslah: "perubahan pikiran" yang benar akan membawa kepada keselamatan. Tetapi bagaimana kita dapat membuat kemajuan dalam pertaubatan dan penukuran? Apa yang perlu kita lakukan? Santo Paulus menuntun kita dalam bacaan kedua hari ini dengan nyanyian pujiannya yang indah tentang kenosis atau pengosongan diri Yesus. "Hendaklah kamu dalam hidupmu bersama, menaruh pikiran dan perasaan yang sama dengan Kristus Yesus, yang walaupun dalam rupa Tuhan, tidak menganggap kesetaraan dengan Tuhan itu sebagai milik yang harus dipertahankan. Sebaliknya, Ia telah mengosongkan diri-Nya sendiri, dan mengambil rupa seorang hamba..." Paulus menantang kita bahawa jika kita percaya kepada Kristus, maka kita harus memiliki "sikap" yang sama dengan-Nya. Undangannya adalah bahawa kita harus menjadi serupa dengan cara-Nya dalam mengosongkan diri. Kita harus berpaling dari sikap mementingkan diri sendiri dan berbalik kepada kerendahan hati dan ketaatan. Jika kita mengarahkan kebebasan kita kepada diri kita sendiri, momentum kita akan membawa kita kepada kehinaan yang kekal. Jika kita mengikuti kenosis Kristus, kita dapat yakin bahawa Tuhan akan meninggikan kita juga. Akan tetapi, mengosongkan diri sendiri sangatlah sulit untuk dilakukan! Siapa orang waras yang akan memilih untuk menyerahkan harta benda yang diperoleh dengan susah payah dan reputasinya yang layak, gelarannya, kekayaannya? Tampaknya hal ini bertentangan dengan akal sehat, keadilan, martabat pribadi, dan akal sehat. Masalahnya adalah kita cenderung untuk memberi tumpuan kepada diri kita sendiri, apa yang dapat kita lakukan, dan apa yang kita inginkan. Kita melupakan Tuhan yang menciptakan kita dan yang memiliki rencana yang lebih baik untuk kita. Tidakkah tidak masuk akal untuk mengosongkan diri kita dari segala sesuatu yang lain jika kita melakukannya untuk dipenuhi dengan kehidupan Kristus. Kita diingatkan bahawa Tuhanlah yang dengan penuh kasih mengundang kita, "Domba-domba-Ku mendengarkan suara-Ku, demikianlah firman Tuhan; Aku mengenal mereka dan mereka mengikut Aku."

"Jika la berbalik dari kejahatan yang telah dilakukannya dan melakukan apa yang benar dan adil, maka la akan selamat." -

Yehezkiel 18:28

REFLEKSI:

Adakah penggunaan kebebasan saya diarahkan kepada Tuhan?
Apakah yang Tuhan panggil untuk saya jauhi agar saya dapat berbalik kepada-Nya?
Bagaimanakah saya dapat lebih mengosongkan diri?

MASA MISA & DOA

HARI

KETERANGAN

MASA MISA & DOA	HARI	KETERANGAN
Novena Hari Ke-6/ Chaplet Kerahiman Ilahi	8.30 pg Misa 9.00 pg	AHAD 01 Okt <i>Minggu ke-26 Waktu Biasa</i> Ez 18: 25-28 Phil 2: 1-11 (atau 2: 1-5) Mt 21: 28-32
<i>Tiada Misa</i>	ISNIN 02 Okt	Para Malaikat Pelindung Suci
Lauds Misa	6.20 pg 6.45 pg	SELASA 03 Okt
Chaplet Kerahiman Ilahi	3.00 ptg	
Lauds Misa	6.20 pg 6.45 pg	RABU 04 Okt
Chaplet Kerahiman Ilahi	3.00 ptg	Santo Fransiskus dari Asisi
Chaplet Kerahiman Ilahi	8.00 mlm Mass 8.30 mlm	KHAMIS 05 Okt
		Santa Maria Faustina Kowalska, Perawan
Chaplet Kerahiman Ilahi	3.00 ptg	
Doa Suci diikuti Misa	8.00mlm	JUMAAT 06 Okt
		Santo Bruno, Pendeta
Lauds Misa di Grotto diikuti doa Rosario	6.20 pg 6.45 pg	SABTU 07 Okt
Novena kepada OMPH	5.15 ptg Misa 5.30 ptg	
Doa Rosario	8.30 pg	AHAD 08 Okt
Misa Bahasa	9.00 pg	
		Minggu ke-27 Waktu Biasa Is 5: 1-7 Phil 4: 6-9 Mt 21: 33-43

Doa & Meditasi

Selasa hingga Jumaat jam 3.00 ptg
Kumpulan Doa Kerahiman Ilahi—Bilik Adorasi St. JP II
Rabu, 4 & 18 Okt jam 8.30 mlm
Meditasi Kristian—Bilik Adorasi St. JP II
Rabu, 11 & 25 Okt jam 8.15 mlm
Kumpulan Charismatic Renewal CDM—Dewan St. Faustina

BANTUAN KAUNSELING TELEFON

Jika anda dilanda tekanan, kebimbangan & kemurungan, hubungi berikut untuk membuat temu janji.
Masa kaunseling yang sesuai akan diatitkan.
Kerahsiaan tinggi terjamin.
Tel: 011-10522313 / E-mel: cdmhelppdesk117@gmail.com
"...janganlah tawar hati, sebab Tuhan berserta denganmu, ke mana saja kamu pergi!"- Yashua 1:9

PENGUMUMAN PAROKI / DIOSIS

Pengumuman Perkahwinan: Sabtu, 21 Okt 2023

10.30pg (Servis): Erick Ashvin & Shangari Devi

Jika sesiapa mengetahui sebarang halangan kanonik kepada cadangan perkahwinan tersebut, sila hubungi paderi paroki.

Nota: Bagi pasangan yang berhasrat untuk berkahwin di gereja, sila berjumpa dengan paderi **6 bulan** sebelum tarikh perkahwinan. Hubungi Pejabat Paroki untuk garis panduan perkahwinan paroki selanjutnya.

Pembaptisan:

Ahad, 6 Ogos (11.00 pg): Gabriell John Yew

Nota: Jika anda sedang menunggu untuk sakramen baptisan bayi, sila hubungi pejabat paroki/paderi.

Tarikh: Ahad; 1, 8, 15, 22, 29 Okt 2023

Liturgi untuk kanak-kanak: jam 9.00 pg

Katekismus: jam 10.45pg

Pusat Pembelajaran CDM: jam 2.00 ptg

RCIA Perjalanan Ke-10 (2023/2024)

Setiap **Ahad (10.30pg—1.00ptg)** di bilik darjah tingkat 3

Anak-anak Darjah 4 kami akan menerima

Sakramen Perjamuan Kudus untuk kali pertama pada

Ahad, 15 Okt. Doa anda amat dihargai.

LITURGI KANAK-KANAK

Datang dan sertai pasukan CLOW dan kembangkan iman anda semasa sesi temu & sapa di Dewan St. Faustina.

Tarikh/Waktu: **Ahad, 1 dan 8 Okt jam 10.45pg**

PEMBERKATAN HAIWAN PELIHARAAN

Sempena perayaan St. Francis dari Assis, bawa haiwan peliharaan anda untuk mendapatkan berkat dan sila pastikan ia diikat atau dibendung. Kekal dalam kereta bersama jika haiwan peliharaan anda tidak dapat bertenang atau menyebabkan kesusahan kepada orang lain.

Tarikh/Masa: **Sabtu, 7 Okt jam 9.00pg**

Tempat: Ruang bawah (*basement*), CDM

DIVINE VOICES (Suara-suara Ilahi)

Jika anda suka menyanyi & berminat dengan latihan vokal, *Divine Voices* sedang membuat persiapan untuk nyanyian Natal dan ingin anda menyertainya! Terbuka kepada semua! Latihan diadakan setiap **Ahad (2.00 ptg hingga 3.30 ptg)** di bilik darjah tingkat 3. Hubungi: Pamela (012-9133605).

HUB PACARAN BUJANG KATOLIK KE-6

Anjuran Kementerian Kehidupan Keluarga Diosis Pulau Pinang untuk lelaki (28-46thn) & wanita (25-40thn).

Yuran: RM360/pax. Daftar sebelum **Sabtu, 21 Okt**

Tarikh: **Jumaat, 10 Nov—Ahad, 12 Nov 2023**

Tempat: Pusat Retreat Stella Maris, Tg Tokong.

Hubungi: Theresa (017-5788192)/ Puan Boey (016-4554597).

Pautan pendaftaran: <https://forms.gle/dsVF1BE3366MunBYeA>

RACHEL'S VINEYARD RETREAT (KUALA LUMPUR)

Retret berasaskan kitab suci yang direka untuk membantu mereka yang bergelut dengan kesakitan emosi & rohani akibat pengguguran untuk mengalami rahmat Tuhan.

Tarikh: **Jumaat, 10 Nov—Ahad, 12 Nov 2023**

Hubungi Mary untuk pertanyaan/pendaftaran sebelum **10 Okt:** (016-4190538) atau healingracerachelsvineyard@gmail.com

